
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 13. marts 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål AW
Mener ministeren, at han har givet et retvisende billede til offentligheden af
kontanthjælpsloftets og 225 timers reglens effekt på beskæftigelsen af kon-
tanthjælpsmodtagere på baggrund af den kritik som er rejst af DRs Detektor
den 8. marts 2018 i udsendelsen ”Virker kontanthjælpsloftet” og af Rockwool-
fonden i Jyllandsposten den 9. marts 2018, jf. artiklen: ”Økonomer: Løkke
overdriver effekten af kontanthjælpsloftet”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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